
Referat FAU-møte onsdag 4.mai 2022 

Til stede: Lars Henning, Marianne, Josefine, Anne Helene og Elise. 

Samferdselsdepartementet innvilget 95000kr, Vi feirer med is! 

Punkt 1: 

Lars Henning har hatt siste befaring med kommunen. Alle 5 punktene var innafor. Det blir 

sportcoart på sørsiden, fargerike benker og krakker, huskeapparater på nordsiden og spill på 

asfalten. De gamle klatrestativene var i god stand. Trenger bare litt kjærlighet. Anbudet blir 

lagt ut før sommeren. 

Regnbuen trenger mer plass. Vi så på planskisser av forskjellige løsninger på hvordan vi best 

mulig kan bruke plassen vi har til rådighet. Vi håper prosjektet vil starte neste år. 

Punkt 2: 17.mai 

Vi øver i nærområdet 16.mai. Ruten/kartet er oppdatert. På 17.mai blir det arrangement på 

skolen. Elevrådet taler. Sarpsborg Jente og Guttekorps spiller, 4.klasse synger. Salg av kaker, 

pølser, vafler, is, brus, kaffe og Capri sonne. Leker med premier, lykkehjul og lynlodd med 

premier. Info blir sendt ut på vigilo. Arrangementet ligger allerede ute på Facebook. Anne 

Helene og Elise blir hovedansvarlig ovenfor kommunen. Søknad om pengestøtte fra 

kommunen blir sendt inn av Marianne. (den ble innvilget) 

Punkt 3: Trafikkgruppa. 

Det har blitt innvilget 95 000kr til trafikksikkerhet rundt Kurland skole. Det blir eget opplegg 

for 1-3klasse, og 4-7 har et annet opplegg. Vi trenger et møte med trafikkgruppa eventuelt ha 

en helt ny gruppe. Vi trenger å planlegge kickoff nå i sommer slik ar det er klart til høsten. Vi 

skal kjøpe inn 2 sykler og 5 hjelmer. Vi har 1000 vester. 

Punkt 4: Leksehjelp. 

Vi fortsetter som nå. 4klasse får leksehjelp. De som trenger ekstra hjelp i 3.klasse, får også 

leksehjelp. 

Vi vurderer å sette opp kurs for foreldre i veiledning på aktuelle problemstillinger i 

småbarnslivet. Mattehjelp, nettvett, psykisk helse og informasjon om Snapchat. Vi lager det 

som et FAU arrangement der vi ordner kaffe og kake. Ca rundt oktober. Vi kan søke om midler 

til slike arrangement. 

 

 

 

 


